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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 11   

Inhyrningsmedgivande för Stigbergsgatan 26, Stammen 34, 

Södermalm 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

teckna ett hyresavtal avseende skollokal om 4 352 m² i 

fastigheten Stammen 34, till en årlig hyreskostnad om ca 4,3 

mnkr.  

2. Utbildningsnämnden begär kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om ett medgivande att hyra in lokalen i 

fastigheten Stammen 34 på Stigbergsgatan 26, Södermalm. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltning redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 30 

april 2014, dnr 2.6.3-4497/2014. 

 

Antalet barn i Stockholm stad beräknas öka kraftigt de 

kommande åren. Inhyrningen på Stigbergsgatan syftar till att 

öka lokalkapaciteten för gymnasiet på Södermalm, ett av de 

områden som pekats ut som särskilt attraktiva i Stockholms 

stad. Lokalerna kommer efter renovering att ha kapacitet för 800 

gymnasieelever och beräknas kunna tas i bruk om ett eller två 

år.  

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen i samarbete 

med gymnasieavdelningen. Samråd med stadsledningskontoret 

genomfördes i april. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

teckna ett hyresavtal avseende skollokal om 4 352 m² i 

fastigheten Stammen 34, till en årlig hyreskostnad om ca 4,3 

mnkr.  

2. Utbildningsnämnden begär kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om ett medgivande att hyra in lokalen i 

fastigheten Stammen 34 på Stigbergsgatan 26, Södermalm. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Särskilt uttalande 

Marina Gunnmo Grönros m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt nedan: 

 

Vänsterpartiet ser detta förslag som ytterligare ett exempel på att 

majoritetens hantering av skollokalfrågor har havererat. 

Ambitionen att satsa på och koncentrera skolor till innerstaden 

och närförort på bekostnad av ytterstadens skolor får 

konsekvenser av det slag som beskrivs i detta beslutsunderlag. 

En skola för upp mot 800 elever där frågan om var alla dessa 

elever ska äta lunch inte är löst och där lokaler för naturkunskap 

och idrott inte finns ger inte bilden av en seriös skolpolitik där 

elevernas och personalens intressen står i centrum. 


